
Зијад Јагодић 

1. Иницијатива упућена Министарству правде Републике Српске и Федералном 

министарству правде – „Имајући у виду да је пред надлежним судовима у БиХ 

покренут значајан број стечајних поступака, при чему стечајне судије именују једног 

стечајног управника за више фирми у стечају, што битно утиче на дужину поступка, 

а тиме и на значајно обезвређивање стечајне имовине, иницирам и предлажем да: 

- један стечајни управник не треба да води више од једног стечајног поступка, све 

док га не оконча,  

- да се под хитно изврши смјена стечајних управника који по неколико година 

воде стечајни поступак, а да они још нису окончани, 

- уколико стечајни управник успјешно и у краћем временском периоду реанимира 

стечајну фирму да примјерено томе буде и награђен, те да има предност за даље 

управљање стечајима, 

- уколико недостаје стечајних управника, да надлежна министарства правде објаве 

огласе за пријем нових стечајних управника, те да иста министарства настоје 

некако боље ажурирати стање са стечајним поступцима и да се о томе јавност 

извјештава.” 

 

2. Питање постављено Комисији за вриједносне папире Федерације БиХ и Комисији за 

хартије од вриједности Републике Српске – „Шта они конкретно намјеравају да 

предузму како би се унаприједило тржиште капитала, повећао дневни берзовни 

промет на нашим берзама и активирале бројне брокерске куће и њихове пословнице 

по БиХ?“  

3. Питање постављено Влади Републике Српске и Електропривреди Републике Српске 

– „С обзиром на информацију коју је објавила Бањалучка телевизија, 12. 02. 2012. 

године, да је Електропривреда РС-а почела куповати струју из Словеније, а са 

међународног тржишта по цијени четири пута већој од цијене на домаћем тржишту, 

односно 120 до 130 евра за MWh, постављам питање Електропривреди РС-а и Влади 

РС-а: 

- да ли је било неопходно доносити такву одлуку и зашто,  

- да ли је Влада РС-а претходно упозната с тим,  

- да ли се могао планирати недостатак те благовремено предузимање 

одговарајућих мјера код домаћег произвођача или куповати по прихватљивим 

цијенама ако је то већ било неминовно?“  
 


